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Miriam Brolin (KD) 
Anders Griph (KD) 
Jonathan Andersson (KD) 
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Anette Gustafsson (C) 
Conny Karlsson (C) 
Sven Kraft (S) ers Samer Saad Mohialdeen (S) 
Kerstin Hvirf (S) 
Göran Häll (S) 
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 Patrik Fransson (M) 
Stefan Fürst (V) ers Thinh Tran (V) 
Kjell Lundqvist (SD) 
Nicklas Söderstjärna (SD) 
Lars Edblad (SD) 
Johan Svensson (SD) 
Kennert Jonasson (SD) 
 
 Övriga deltagare 

 
Jan Holmqvist, kommundirektör, sekreterare 
Marina Brtan, IT-chef Höglandsförbundet § 29 
Per Åkerblom, Regementschef Ing2  § 30 

Paragrafer 24-35 §§ 

Utses att justera 
 

Eva Johansson (S) och Stefan Fürst (V) 
 
 
 

Tid och plats att 
justera 

Måndag 25 mars 2024 kl. 10:00 

 
Ordförande 
 

 
..........................................................................  
Stefan Gustafsson (KD) 
 Justerande 

 
 
.......................................................................... 
Eva Johansson (S)  

Justerande  
.......................................................................... 
Stefan Fürst (V) 

Sekreterare 
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Jan Holmqvist 
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Anslagsbevis 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 
 

Beslutsinstans Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 2024-03-18 

Anslaget sattes upp  

Sista dag att överklaga  

Förvaringsplats  

Underskrift 

 
 
.................................................................................... 
Jan Holmqvist 
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§ 24 
 

Upprop samt val av justerare 
Upprop förrättas. 
 
Kommunfullmäktige utser Eva Johansson (S) och Stefan Fürst (V) att 
tilsammans med ordföranden justera protokollet. 
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§ 25 
 

 

Godkännande av ärendelista 
Ärendelistan godkänns enligt utskickat förslag. 
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§ 26 
 

Meddelanden 
Inga meddelanden finns att anmäla till dagens sammanträde. 
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§ 27 
 

Diarienummer: KF 2024/64 

Interpellation- Kennert Jonasson (SD) kring 
kommunens kostnader för stadshotellet sedan 
förvärvet 

Kommunfullmäktige beslutar 
att anse interpellationen besvarad och därmed lägga denna till 
handlingarna. 

Sammanfattning 
Interpellation inkommen 16 februari 2024 från Kennert Jonasson (SD) 
kring kommunens kostnader för stadshotellet sedan förvärvet. 
 
Therese Petersson (KD) besvarar interpellationen under dagens 
kommunfullmäktige sammanträde. 

Beslutsunderlag 
Interpellationssvar 2024-02-28 
Protokollsutdrag kommunfullmäktige 2024-02-19 
Interpellation 2024-02-16 
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§ 28 
 

Diarienummer: KF 2024/107 

Motion – inventering av ödehus i Sävsjö kommun 

Kommunfullmäktige beslutar 
att överlämna ärendet till kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 
Vid dagens sammanträde lämnande den moderata fullmäktigegruppen in 
en motion till kommunfullmäktige med rubriken Inventering av ödehus i 
Sävsjö kommun. 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§ 29 
 

 

Information från Höglandets IT 
IT-chef Höglandsförbundet Marina Brtan, informerar 
kommunfullmäktige kring aktuella IT-säkerhetsfrågor och hur 
Höglandets IT arbetar med dessa. 
 
Kommunfullmäktige tackar för informationen och lägger den till 
handlingarna. 
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§ 30 
 

 

Information kring försvarsfrågor 
Regementschef Ing2 Per Åkerblom informerar och besvarar frågor från 
kommunfullmäktige om aktuella lokala och regionala försvarsfrågor. 
 
Kommunfullmäktige tackar för informationen och lägger den till 
handlingarna.  
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§ 31 
 

Diarienummer: KF 2023/326 

Uppdrag från kommunfullmäktige om utformningen 
av bemanningsenhetens uppdrag 

Kommunfullmäktige beslutar 
att med utgångspunkt för nyttjandegrad 2023 ur 2024 års budget 
omfördela 1 600 000 kronor från socialnämnden (80%) och 400 000 
kronor från barn-och utbildningsnämnden (20%) till kommunstyrelsen 
för att bemanningsenheten ska kunna vara budgetfinansierad  
med 2 miljoner för år 2024,  
 
att den av kommunfullmäktige beslutade effektiviseringen i 2024 års 
budget om 2,5 miljoner kronor ska utgå, samt 
 
att ge kommunstyrelsen uppdraget att i samverkan med berörda nämnder 
årligen i samband med upprättande av budget pröva om 
bemanningsenheten ska vara kvar med utgångspunkt i förvaltningarnas 
behov av denna med målet att bemanningsenheten är avvecklad helt 
senast den 1 januari 2027. 

Sammanfattning 
Bakgrund och tidigare förslag 
Den 19 juni 2023 § 68 beslutade kommunfullmäktige om ett 
effektiviseringskrav på bemanningsenheten med 2,5 miljoner kronor i 
syfte att få driftbudget 2024 i balans.  

För att uppnå effektiviseringskravet föreslår kommunledningskontoret att 
samtliga pooltjänster överföras till förvaltningarna. Detta skapar 
möjligheter för framför allt socialförvaltning att arbeta med ökad 
grundbemanning istället för vikarier. 

Bemanningsenheten ligger kvar under personalenheten med 
personalchefen som ansvarig chef. Bemanningsenhetens uppdrag 
blir även fortsättningsvis att anställa och tillsätta vikarier till 
förvaltningarna. Genom detta har bemanningsenheten ett fortsatt 
kommunövergripande uppdrag och kan bistå förvaltningarna med 
planering av vikarier vid semesterperioder, bevakning av LAS-dagar 
mm utöver den dagliga försörjningen av vikarier. 
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Bemanningsenheten budgetfinansieras och personalenheten tillförs 
medel motsvarande 2,0 miljoner kronor från berörda förvaltningar. Dessa 
medel tas till bland annat från de extra 49 kronor per förmedlad timme 
som förvaltningarna får betala när bemanningsenheten är en 
resultatenhet. 

För att uppnå effektiviseringen reduceras förvaltningarnas kostnader för 
vikarier med 2,5 miljoner kronor. Fördelningen utgår ifrån 
förvaltningarnas nyttjande av bemanningsenheten under 2023. 

Bemanningsenheten storlek i form av antal anställda kommer på sikt att 
påverkas av förvaltningarnas behov av vikarier. En prövning av 
verksamhetens storlek bör genomföras inför varje nytt budgetår.  

Innan denna förändring beslutas behöver en konsekvensbedömning och 
en riskanalys genomföras. Den kommer genomföras av personalchef och 
berörda förvaltningschefer innan slutgiltig politisk behandling av ärendet. 

Inkomna remissynpunkter 
Socialnämnden är positiv till att bemanningsenheten blir 
budgetfinansierad. Man betonar att man redan flyttat merparten av 
pooltjänster till förvaltningen för att öka grundbemanningen och det 
kommer leda till ett minskat behov av timvikarier på lång sikt. 
Socialnämnden anger att 1 januari 2026 bör vara det datum då 
bemanningsenheten avvecklas utifrån att grundbemanningen då täcker 
behovet av personal på förvaltningen. 
 
Barn- och utbildningsnämnden betonar att bemanningsenheten idag är 
en viktig funktion för att rekrytera vikarier. Den är positiv till att 
bemanningsenheten blir budgetfinansierad. Man betonar att en 
avveckling av bemanningsenheten riskerar att ge både chefer och 
medarbetare ett större ansvar för rekrytering av vikarier, något som 
kommer försämra en redan ansträngd arbetssituation. 
 
Serviceförvaltningen betonar i sitt svar hur viktig bemanningsenheten är 
för att rekrytera in korttidsvikarier. De betonar också att eftersom de 
aldrig tillförts medel för att starta bemanningsenheten kommer en 
besparing på de verksamheter som använder denna påverka möjligheten 
att ta in vikarier. För serviceförvaltningens del gäller att eftersom dessa 
verksamheter är resultatenheter i sig själva, så är det barn- och 
utbildningsnämnden och socialnämnden som behöver förstå att 
möjligheten att sätt in vikarier minskas genom denna åtgärd.  
 
Ett försök till sammanfattning av inkomna synpunkter skulle kunna 
sammanfattas enligt följande: 
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- På kort sikt finns ett behov av de service bemanningsenheten ger 
till förvaltningarna med framförallt vikarieanskaffning. 

- Nämnderna och förvaltningarna är positiva till att 
bemanningsenheten budgetfinansieras. 

- På längre sikt anger framförallt socialnämnden att 
bemanningsenheten kan avvecklas, men då under förutsättning att 
grundbemanningen ökat så att behovet av korttidsvikarier i 
princip är obefintligt. 

- Kommunfullmäktiges beslut om en effektivisering av 
verksamheten med 2,5 miljoner kronor kommer påverka 
verksamheten då ett färre antal vikarier kan anställas 

Sammanfattande bedömning 
Med utgångspunkt i inkomna remissyttrande görs bedömningen att 
förvaltningens ursprungliga förslag ligger kvar. Bemanningsenheten 
behövs och det är positivt att den budgetfinansieras.  
Dock bör förslaget förtydligas vad gäller en årlig bedömning av behovet av 
bemanningsenheten. Ett fortsatt arbete med ökad grundbemanning och 
andra insatser för att minska behovet av att ta in korttidsvikarier innebär 
förmodligen att den kan avvecklas inom ett antal år. Det är dock inte 
situationen i dagsläget. Beslutet bör gälla från den 1 juli 2024. 

Beslutsunderlag 
1. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-03-05 

2. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-02-19 

3. Tjänsteskrivelse kommunledningskontoret 2024-02-14 

4. Riskbedömning- förslag till förändring av bemanningsenhetens 
organisation 

5. Tjänsteskrivelse barn-och utbildningsnämnden 2023-11-01 

6. Förslag till förändring av bemanningsenhetens organisation 2024 
och framåt, bilaga. 

7. Synpunkter barn-och utbildningsnämnden 2023-11-29 

8. Protokollsutdrag socialnämnden 2024-01-10 

9. Tjänsteskrivelse socialförvaltningen 2024-01-17  

10. Yttrande socialnämnden 2024-01-17 

11. Synpunkter serviceförvaltningen 2024-01-02 

12. Förslag till förändring av bemanningsenhetens organisation 2024 
och framåt. 
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13. Protokollsutdrag kommunfullmäktige 2023-06-19 

Yrkanden 
Therese Petersson (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med 
följande ändringsyrkande av första att-satsen enligt nedan:  
 
att med utgångspunkt för nyttjandegrad 2023 ur 2024 års budget 
omfördela 1 600 000 kronor från socialnämnden (80%) och 400 000 
kronor från barn-och utbildningsnämnden (20%) till kommunstyrelsen 
för att bemanningsenheten ska kunna vara budgetfinansierad  
med 2 miljoner för år 2024. 
 
Bengt Swerlander (KD) och Mats Hermansson (M) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag med den justering Therese Petersson (KD) 
föreslagit. 

Beslutsgång 
På ordförandes fråga beslutar kommunfullmäktige enligt föreliggande 
förslag till beslut med Therese Peterssons (KD) ändringsyrkande. 

Beslutet skickas till 
Socialnämnden 
Barn-och utbildningsnämnden 
HR-avdelningen  
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§ 32 
 

Diarienummer: KF 2023/305 

Motion - Riktad satsning för elever i behov av särskilt 
stöd i ÅK F-3 

Kommunfullmäktige beslutar 
att anse motionen besvarad med hänvisning till det pågående arbetet med 
ökade satsningar till barn och elever i behov av särskilt stöd och att det i 
budgetarbete för 2025 kommer invägas om ytterligare medel behöver 
prioriteras.   

Sammanfattning 
Arbete med riktade satsningar till barn och elever i behov av särskilt stöd 
pågår sedan tidigare och kommer ytterligare förstärkas under nästa år. 
Budgettilldelning från kommunfullmäktige har och kommer genom tagna 
beslut i barn- och utbildningsnämnden till stor del användas i arbetet 
med barn och elever i behov av särskilt stöd. Tidiga insatser prioriteras. 
Exempel på extra satsningar är:  

• Öppna förskolan har stärkts upp sin bemanning med 50% 
• Inom förskolan kommer ytterligare en specialpedagog anställas 

under 2024.  
• I grundskolan har satsningar gjorts genom att utöka 

tilläggsbeloppet  
• Förbättring av lärmiljöerna genom installation av 

ljudutjämningssystem.  
• Det har även satsats extra på handledning till obehöriga 

speciallärare 
• Övergripande arbete kring förvaltningens elevhälsoplan.  

Förvaltningen anser inte att det förkommer en ”snöbollseffekt” på grund 
av uteblivet stöd i de tidigare åldrarna, snarare beror det ökade antalet 
elever i behov av stöd på att kraven i skolan höjs ju längre upp i 
skolsystemet man kommer. I kvalitetsrapporten från 2023 framgår att fler 
elever klarar de nationella proven i åk 3 än i åk 6. Den främsta orsaken till 
att elever inte når målen, är språklig förmåga. Sävsjö kommun ingår i 
Skolverkets riktade insatser där en nulägesanalys har gjorts och en 
utbildningsinsats genomförs med all pedagogisk personal i syfte att 
utveckla språkstödjande i all undervisning. 
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I samband med motionen har Barn- och utbildningsnämnden fått i 
uppdrag av kommunstyrelsen att utreda behov av särskilt stöd i F-3 under 
en tioårsperiod. 
 
Bifogat finns en utredning som belyser vikten av ledning och stimulans, 
extra anpassningar och särskilt stöd inom skolväsendet, i linje med det 
kompensatoriska uppdraget enligt skollagen. I utredningen beskrivs 
ytterligare insatser som möjligen skulle kunna bidra till att fler elever når 
målen. 

Beslutsunderlag 
1. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-03-05 

2. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-02-20 

3. Tjänsteskrivelse kommunledningskontoret daterad 2024-02-12 

4. Protokollsutdrag barn- och utbildningsnämnden 2024-01-17 

5. Tjänsteskrivelse från barn- och utbildningsförvaltningen daterad 24 
november 2023 

6. Utredning från barn- och utbildningsförvaltningen, Elever i behov av 
särskilt stöd F-3 daterad 24 november 2023 

7. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2023-10-10 

8. Protokollsutdrag kommunfullmäktige 2023-09-18 

9. Motion Riktad satsning för elever med särskilt stöd i Åk F-3 

Beslutet skickas till 
Barn-och utbildningsnämnden 
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§ 33 
 

Diarienummer: KF 2023/307 

Medborgarförslag- busskort till alla högstadieelever 

Kommunfullmäktige beslutar 
att avslå förslaget eftersom ett genomförande av medborgarförslaget 
skulle få omfattande organisatioriska och ekonomiska konsekvenser. 

Sammanfattning 
I Sävsjö kommun finns två kommunala högstadieskolor, Hofgårdsskolan 
och Rörviks skola, samt en fristående skola, Sävsjö Kristna skola. Elever 
har en anvisad skolplacering, men kan göra aktiva val till annan skola. 
Skolskjuts beviljas idag till anvisad skola samt till annan skola om det inte 
innebär ekonomiska eller organisatoriska svårigheter. Skolskjuts kan även 
beviljas om synnerliga skäl föreligger. Skolskjuts inkluderar busskort 
och/eller upphandlad skolskjuts. 

Elever har grundplacering baserat på upptagningsområden, men kan 
själva välja annan skola enligt skollagen.  

Som ekonomiska svårigheter räknas även relativt små extrakostnader om 
det kan innebära att det blir många extra kostnader. Organisatoriska 
svårigheter kan uppstå exempelvis vid begränsningar och schemaläggning 
av fordon som kör skolskjutsar. 

Kommunen ska behandla medlemmar lika om sakliga skäl inte föreligger. 
Att erbjuda skolskjuts till alla högstadieelever som väljer annan 
högstadieskola kräver övervägande av likabehandlingsprincipen och kan 
då inte bara begränsas till busskort utan även upphandlad skolskjuts. 

Om man beräknar att 10–20 elever skulle önska busskort innebär det en 
beräknad ökning på 100 000-200 000 kr, ett busskort kostar ca 
10 000kr. Därutöver tillkommer kostnader för eventuell upphandlad 
skolskjuts, denna kan inte beräknas utan blir helt avgörande av aktuell 
sträcka. 

Förvaltningens rekommendation är att behålla den nuvarande 
skolskjutsreglemente och följa skollagens krav för att undvika omfattande 
ekonomiska och organisatoriska svårigheter. 
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Beslutsunderlag 
1. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-03-05 

2. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-02-20 

3. Tjänsteskrivelse kommunledningskontoret daterad 2024-02-12 

4. Protokollsutdrag barn-och utbildningsnämnden 2024-01-17 

5. Tjänsteskrivelse från barn- och utbildningsförvaltningen, daterad 24 
november 2023 

6. Yttrande från barn- och utbildningsförvaltningen, Medborgarförslag – 
busskort till alla högstadieelever, daterad 24 november 2024 

7. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2023-10-10 

8. Medborgarförslag – busskort till alla högstadieelever 

Yrkanden 
Fredrik Håkansson (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 

Beslutet skickas till 
Barn-och utbildningsnämnden 
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§ 34 
 

Diarienummer: KF 2023/184 

Motion (V) om att införskaffa defribrillatorer, hjärtstartare 
till äldreboenden och kommunens hyresfastigheter 

Kommunfullmäktige beslutar 
att ge samhällsföreningar och byalag förutsättningar att införskaffa hjärtstartare 
som är åtkomliga dygnet runt till deras föreningslokaler genom orts- och 
byaanslaget. 
 
Att ge möjlighet för samhällsföreningar och byalag att söka finansiering för HLR 
utbildning genom byapengsanslaget, samt 
 
att ge kommunledningskontoret i uppdrag att arbeta främjande för fler 
hjärtstartare i områden av kommunen där det saknas, under förutsättning att 
långsiktig drift kan lösas. 

Sammanfattning 
Vänsterpartiet lyfter i sin motion fram vikten av att installera fler hjärtstartare i 
våra tätorter som är åtkomliga dygnet runt.  
 
Ett av kommunens allra viktigaste uppdrag är att säkerställa liv och hälsa. En 
hjärtstartare, som används korrekt, kan vara skillnad mellan liv och död, så som 
förslagsställaren skriver.  
 
Det är dock viktigt att säkerställa långsiktig drift och underhåll av hjärtstartarna, 
så att de verkligen fungerar i ett akut läge. Det är även viktigt att säkerställa att de 
används av personer som har kunskap att rädda liv genom dem.  
 
Det finns idag hjärtstartare och kompetent personal hos Räddningstjänsten i alla 
tätorter utom Rörvik. I Rörvik finns det en anställd inom Sävebo som har 
möjlighet till livräddande uppdrag. I framtiden kan det komma ytterligare 
utrustad FIP(första insatsperson)-bil som kan utgå även från Rörvik.  
Utvecklingen av detta kommer att bevakas av kommunledningskontoret.  
 
Det finns dock goda skäl att öka invånares möjlighet att kunna utbilda sig inom 
HLR och att möjliggöra för fler åtkomliga hjärtstartare varför 
kommunledningskontoret föreslår att kommunen kan skapa incitament för detta 
genom anslagen till samhällsföreningar och byalag.  
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Sammanträdesprotokoll 
Kommunfullmäktige 
2024-03-18 

Justering 
 
 

Utdragsbestyrkande  
 
 

Beslutsunderlag 
1. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-03-05 

2. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-02-20 

3. Tjänsteskrivelse kommunledningskontoret daterad 2024-02-06 

4. Yttrande från Sävebo, daterat 2024-02-01 

5. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2023-11-21 

6. Protokollsutdrag kommunfullmäktige 2023-10-23 

7. Motion från Vänsterpartiet, daterad 2023-05-09 

Yrkanden 
Stefan Fürst (V) lämnar följande tilläggsyrkande: 
att ge kommunstyrelsen i uppdrag att Södergården och Bryggaren ska utrustas 
med hjärtstartare. 
 
Therese Petersson (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
Therese Petersson (KD) och Mats Hermansson (M) yrkar avslag på Stefan Fürst 
(V) tilläggsyrkande. 

Beslutsgång 
På ordförandes fråga bifaller kommunfullmäktige föreliggande förslag till beslut 
och avslår Stefan Fürst (V) tilläggsyrkande. 

Beslutet skickas till 
Motionär 
Utvecklingsavdelningen 
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Utdragsbestyrkande  
 
 

§ 35 
 

Diarienummer: KF 2023/383 

Gemensam avgiftshandläggning för avgifter som 
hanteras i Combine på höglandet 

Kommunfullmäktige beslutar 
att avstå från att ingå i en gemensam avgiftshandläggning för avgifter som 
hanteras i Combine inom Höglandsförbundet. 

Sammanfattning 
Höglandets socialchefer har gett Höglandsförbundet ett uppdrag att se 
över möjligheter till gemensam avgiftshandläggning. Samtliga 
Höglandskommuner (exklusive Tranås) har sedan februari 2023 en 
gemensam förvaltning för verksamhetssystemet Combine och 
underliggande system. Avgiftshandläggningen avseende 
socialförvaltningens verksamhet utförs i Combine.  
 
Socialförvaltningen anser                                                                                         
att skapande av en gemensam avgiftshandläggning är positiv och bidrar 
till säkerställande av kompetens och minskad sårbarhet. Förändringen 
kommer dock att innebära en ökad kostnad för förvaltningen.  
 
Socialförvatningens förslag till beslut 
att Sävsjö kommun tillsammans med Höglandsförbundet, Aneby, Eksjö, 
Vetlanda och Nässjö kommuner bildar en gemensam avgiftshandläggning 
för avgifter som hanteras i Combine från och med 2024-09-02, samt  
att den gemensamma avgiftshandläggningen blir en del av enheten 
systemförvaltning Combine inom Höglandsförbundet.  
att beslutet gäller under förutsättning att övriga Höglandskommuner 
ställer sig positiva till att Höglandsförbundet bildar enheten för 
gemensam avgiftshandläggning. 
 
Socialnämnden anser                                                                                              
att det finns flera fördelar med att ha kvar avgiftshanläggningen och 
bevara kompetensen inom kommunen. En av fördelarna är närheten till 
besluten där det finns en lokal personkännedom.  En annan fördel är att 
de administrativa tjänsterna, som berörs av avgiftshandläggningen inom 
kommunen, blir attraktivare. Socialnämnden påtalar även att det inte 
innebär några minskade kostnader för Sävsjö kommun då befintlig 
personal kvarstår.  
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Sammanträdesprotokoll 
Kommunfullmäktige 
2024-03-18 

Justering 
 
 

Utdragsbestyrkande  
 
 

Beslutsunderlag 
1. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-03-05 

2. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-02-20 

3. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-01-10 

4. Tjänsteskrivelse från socialförvaltningen, daterad 13 december 
2023. 

5. Bilaga till tjänsteskrivelse från socialförvaltningen, daterad 14 
december 2023  

6. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-01-09 

7. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2023-12-19 

8. Tjänsteskrivelse kommunledningskontoret daterad 7 december 
2023 

9. Protokollsutdrag höglandsförbundet 2023-11-24 

10. Utredning angående verksamhetsövergång enligt Spijkers, daterad 
2023-08-25  

11. Underlag från genomförd SWOT-analys 2023-06-08 

12. Utredning avgiftshandläggning för avgifter som hanteras i 
Combine på höglandet, daterad 6 oktober 2023.  

Beslutet skickas till 
Socialnämnden 
Socialförvaltningen 
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